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Protokół nr 41/14

z posiedzenia Komisji Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa

Rady Miejskiej w Mosinie, które odbyło się w dniu 11 lutego 2014 r.,

w siedzibie Straży Miejskiej w Mosinie, ul. Krotowskiego 16.

Posiedzenie otworzył o godz. 15.15 zastępca przewodniczącego Komisji Porządku

Publicznego i Bezpieczeństwa Kordian Kleiber. W obradach udział wzięli członkowie wyżej

wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie, a także Komendant Straży Miejskiej

w Mosinie Andrzej Woźniak według załączonej lisiy obecności.

PRZEBIEG POSIEDZENIA:
Komisja Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa przyjęła w sprawie projektu

uchwały w sprawie nadania nazwy „Nad Babinka,:” drodze w Daszewicach jednogłośnie, czyli

4 głosami „za” wniosek nr 1. Powyższy projekt uchwały stanowi załącznik niniejszego

protokołu.
Komendant Straży Miejskiej w Mosinie Andrzej Woźniak przedstawił problem

ustawiania zbędnego oznakowania pionowego, występujący w przypadku niektórych

rozwiązań komunikacyjnych. Zaproponował, aby uporządkować system ustawiania znaków

drogowych.
Komisja Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa przeprowadziła w powyższej

sprawie dyskusję.
Prowadzący obrady Kordian Kleiber zwrócił się z pytaniem, do kogo skierować

wniosek o wymalowanie dodatkowego oznakowania poziomego na ul. Strzeleckiej.

Komendant Straży Miejskiej w Mosinie Andrzej Woźniak udzielił wyjaśnień

w powyższej sprawie.
Komisja Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa przyjęła w sprawie realizacji

swoich wniosków jednogłośnie, czyli 4 głosami „za” wniosek nr 2.

Komendant Straży Miejskiej w Mosinie Andrzej Woźniak przyponmiał o potrzebie

zakupu samochodu dla Straży Miejskiej, przystosowany do przewożenia osób w stanie

nietrzeźwym.
Wyżej wymieniona komisja stała przeprowadziła dyskusję w powyższej sprawie.

WNIOSKI PRZYJĘTE PRZEZ KOMISJĘ PORZĄDKU PUBLICZNEGO

I BEZPIECZEŃSTWA:

1. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie nadania nazwy „Nad Babinką”

drodze w Daszewicach.
2. Komisja wnioskuje o udzielenie informacji na temat realizacji wniosków komisji

dotyczących oznakowania pionowego i poziomego, podjętych w okresie do półtora roku

wstecz.

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 15.45.

protokołowała przewodniczył

Joaiń Nowaczyk Kordian Kleiber


